
徕卡BLK3D 影像三维测量相机

产品名称 徕卡BLK3D 影像三维测量相机

公司名称 北京义乐智创科技有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:徕卡
型号:BLK3D
产地:瑞士

公司地址 北京市通州区滨榆东路2号院5号楼2层217（注册
地址）

联系电话 010-51292469 17718496269

产品详情

Leica BLK3D 是一款实时, 影像3D 测量解决方案. 通过合成多种测量传感器,

软件,集成了边长数据测量功能内置软件,  BLK3D 使得影像测量获得了专业级别精度和实时性结果. 您拍

摄的每一副影像都是完整的，准确的3D测量记录.不需要利用云服务和网络连接即可进行边长计算功能，

无论是测量不能到达的位置，创建楼层建设计划，估算建筑安装设施，按施工图记录施工进度，都能保

证专业人员在每天的工作流程中更快速的决策。

The Leica BLK3D is a real-time, in-picture 3D measurement solution. By combining measurement sensors, software,

and on-device edge data processing capabilities, the Leica BLK3D makes in-picture measurements with professional-

grade accuracy in real-time possible. Every image captured is a complete and precise 3D measurement record.

Its edge computing capabilities eliminate the need for network connections and cloud services, ensuring professionals

can make faster decisions within their daily workflows – whether measuring inaccessible locations, creating floor

plans, estimating building installations, documenting construction site progress or creating measurable, as-built

documentation.

简单拍照，能测尽测 The BLK3D captures images and places precise measurements at your fingertips. Share images
and measurements in multiple formats.

三维影像

 The BLK3D creates images that contain precise three-dimensional measurements.



摄影测量的艺术---精简 

 Un-matched combination of a calibrated stereo-camera, advanced algorithms and real-time edge computing fused
with leading Electronic Distance Measurement (EDM) technology.

AEC工程进度存档

 Capture critical moments throughout the life of a building.

随时随地了解工程进度

 Measure in your image – on the handheld imager, on the desktop, on-site or in the office.

物体跟踪与自动拍照

 Auto-Snapping uses computer vision technologies to select the right points for your measurements.

从事数字平面布置图设计

 Create floorplans and import existing ones. Add measurable images. Document construction progress with
multiple images over time.

存储分类分享数据

 Store your measurable images on the device and on desktop. Organise your projects by tagging measurable images
with searchable keywords for easy recall and share them in multiple formats.

 

Leica BLK3D 是一款实时, 影像3D 测量解决方案. 通过合成多种测量传感器,

软件,集成了边长数据测量功能内置软件,  BLK3D 使得影像测量获得了专业级别精度和实时性结果.

您拍摄的每一副影像都是完整的，准确的3D测量记录.

不需要利用云服务和网络连接即可进行边长计算功能，无论是测量不能到达的位置，创建楼层建设计划

，估算建筑安装设施，按施工图记录施工进度，都能保证专业人员在每天的工作流程中更快速的决策。
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